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Hei, 
 
Viser til høring "Ny friluftshalvøy Lysaker-fjorden" og setter spørsmålstegn ved foreslått 
område for utfylling. Utfyllingen vil medføre store inngrep i en vernet og veldig sårbar 
strandsone som per i dag har naturlige fjellformasjoner.  
 
Hvilke andre alternativer er vurdert? Synes for eksempel at området ved Sjøflyhavna er langt 
bedre egnet, da det her alt er foretatt inngrep i naturområdet. Dette området kan for øvrig 
også ha godt av en liten "oppgradering", og det vil da ikke være på bekostning av en 
verneverdig strandsone.   
 
Et tilleggsforslag er å gjøre utfyllingen smalere og lenger, slik at man påvirker strandsonen 
minst mulig - samtidig som man vil åpne opp for større allment friluftsområde ut mot sjøen.  
 
Mvh Martine Width, Fornebu 


